





The following question was received against this bid solicitation:

**Question #2:**

At which Booth Street location will the photos be picked up from?

À quel endroit Booth Street les photos seront-elles prises?

**Answer / Réponse #2 :**

615 Booth Street, Room 180

**Question #3:**

RFP page 36 under Resolution and Geo-metrics Distortions, reference is made to a test target that will be provided to measure distortion or positional accuracy of a scan. Which distortion target is NRCan using to make these calculations? ISO and/or FADGI standards?

DDP page 35 sur Résolution et distorsions géométriques, il est fait référence à une cible d'essai qui sera fournie pour mesurer la distorsion ou la précision de position d'un balayage. Quelle cible de distorsion utilise RNCan pour effectuer ces calculs? ISO et / ou FADGI?

**Answer #3:**

The test target meet requirements as specified in MIL-STD-150A for resolving power tests.

The resolution chart is the T-20 USAF 1951 chart as we mentioned in paragraph 3 of "ANNEX A3" –Benchmarking and Appraisal of the "Request for Standing Offer".

La cible d'essai satisfait aux exigences spécifiées dans MIL-STD-150A pour la résolution des tests de puissance.

Le graphique de résolution est le graphique T-20 USAF 1951 comme nous l'avons mentionné au paragraphe 3 de «ANNEXE A3» - Analyse comparative et Évaluation de la demande d'offre à commandes.